
RESUM REUNIÓ TAULA DE LA MAURINA

Dia: 3 de maig de 2023

Assistents:

Noel Duque Alarcón, regidor/a del Districte 6, que n’exercirà la Presidència.

Marc Armengol, representant grup municipal PSC

Marta Sánchez, representant grup municipal Junts x Terrassa

Lluis Tarazón, representant Centre Juvenil Salessians

Natividad Sánchez, representant Associació Daus

Yolanda Gómez, representat de Plataforma x La Maurina

MªAngeles Bejarano, Coordinadora del Districte 4, secretària tècnica de la Taula

ORDRE DEL DIA

1.Proposta de les entitats de la dissolució de la Taula de La Maurina 

Text del correu que ha enviat l’AVV de La Maurina a la Taula:

Reunits  els  dies  28  de  febrer  i  21  de  març  les  següents  entitats:  Plataforma x  La  Maurina,

Fundació  Maria  Auxiliadora,  Grup  de  Dones  Montserrat  Roig,  Associació  de  Gent  Gran  La

Maurina,  Biblioteca  BD4,  Associació  Daus,  Diables  Maurina,  AFA  Escola  Bressol  Giravolt,

Comunidad Musulmana La Unidad, Associació de Veïns i Veïnes de La Maurina, decidim proposar

com a ordre del dia de la següent sessió de la Taula de La Maurina, la NO continuïtat d'aquest

òrgan, per aquest motiu demanem que sigui inclòs a la pròxima convocatòria.



Pren la paraula la Sra. Natividad Sánchez i diu que la sensació que te és que no s’han entes bé

els objectius de la Taula. Les reunions eren molt informatives i aquestes informacions també es

donaven al consell municipal de districte. Els punts que en principi s’haurien d’haber tractar no es

van fer i no es va buscar cap sol.lució. Es va parlar sobre adolescència, seguretat al barri però

exactament igual que al Consell. Entre les entitats s’ha acordat fer unes reunions de coordinació

cada tres mesos amb els temes que els preocupin i a partir d’aquest punt es damanaran reunions

amb l’Ajuntament i  els tècnics i polítics que corresponguin. Es tracta de crear vincle entre les

entitats. El 13 de juny es farà la primera d’aquestes reunions i s’estan afegint moltes entitats del

territori.

Pren la paraula el Sr. Lluis Tarazón i diu que al principi venien a la Taula però des del mateix

Ajuntament diuen que no som La Maurina i per tant era una tonteria venir a les reunions.

Pren la paraula el Sr. Marc Armengol i posa de manifest que la participació està costant molt en

aquest  mandat,  molt  més que en l’anterior i  aquesta baixada de la participació ens hauria de

preocupar. Per altra banda diu que reconforta saber que no es tanca una Taula per no fer res sino

que  s’obre  un  altre  órgan  d’autogestió  que  surt  una  mica  del  formalisme  i  de  la  mà  de

l’Ajuntament.

Pren la paraula la Sra. Marta Sánchez i posa de manifest que potser des de l’àmbit polític no s’ha

fet prou. En el seu dia vam donar suport a la Taula i tenia un sentit per temes molts específics de

La Maurina. Com a responsables polítics em de tenir molt clar que vol dir participació i quin paper

em de jugar en aquesta òrgans. Felicita a totes les entitats per posar-se d’acord i que l’òrgan

continuï fent  feina.



Pren la paraula la Sra. Natividad Sánchez i posa de manifest de nou que no li ha quedat clar

l’objectiu de la Taula. 

Pren la paraula la Sra. M.ª Ángeles Bejarano i diu que un dels objectius era donar continuitat a la

xarxa que es va crear a l’època del Pla de Barris i diu que poden estar satisfets perquè aquest

objectiu s’ha aconseguit.

La Sra. Natividad Sánchez diu que potser el que necessitaven era aquest empoderament per part

de les entitats i no les reunions que es feien. Al final, l’empoderament s’ha aconseguit fora de les

reunions  de  la  Taula.  Serà  molta  feina  per  nosaltres  però  no  dependrem  d’una  persona  de

l’Ajuntament.

2. Informacions de presidència

No hi ha informació nova per donar, fa pocs dies es va fer el CMD4 i es repetiria.

Festa Major de La Maurina: 2,3 i 4 de juny

3. Precs i preguntes

Pren la paraula el Sr. Noel Duque i diu que a l’anterior legislatura es va decidir posar uns diners

per inversions i es va agilitzar una mica el tema però la gent va acabar demanat coses per als

seus districtes i barris. Això al final va crear molta frustració per què o bé es trigava molt en fer les

actuacions  o  l’empresa  es  retirava.  Aquest  any  s’ha  intentat  fer  projectes  de  dinamització

comunitària que son més ràpid per què no son grans imports i per tant no necessiten licitació.

Afegeix que si les entitats veuen que no estan participant, eliminar l’òrgan es el que s’ha de fer,

però això per exemple amb els Consells no es pot fer, però entén que les Taules que no funcionin



es vagin convertint en una altra cosa. Totes les entitats socials han muntat la Taula del Tercer

Sector i això és una gran noticia per a la ciutat per què s’ha ajuntat 50 entitats del tercer sector. En

aquest sentit recorda que poden demanar ajudar en forma de subvenció com a col·lectiu d’entitats.

Pren la paraula el Sr. Marc Armengol i pregunta en referència a la Taula del Tercer Sector si això

no es òrgan municipal.

Respon el Sr. Noel Duque i diu que no. La Taula d’Acció Social l’han creat Alei, Creu Roja i Avant.

A l’Ajuntament ens han demanat suport econòmic i un espai per poder treballar. Això ho tenen a

Barcelona i es molt potent per què podem anar a Europa a demanar subvencions, no havent de

passar sempre per l’Ajuntament.

Pren  la  paraula  la  Sra  Natividad  i  diu  que  s’estant  fent  taules  més petites  per  àmbits  dintre

d’aquest grup de 50 entitats.

S’acorda dissoldre la Taula de La Maurina amb els vots a favor de  les entitats presents a la reunió

.


